

2018 赛道英雄-贰

2018 Circuit Hero Two

(自然吸气发动机 Natural Aspirated Engine)



2018 赛道英雄-贰

2018 Circuit Hero Two



赛事日期

EVENT CALENDAR

3月15-18日 泛珠三角超级赛车节 - 春季赛

March 15-18, Pan Delta Super Racing Festival - Spring

6月14-17日 泛珠三角超级赛车节 - 夏季赛

June 14-17, Pan Delta Super Racing Festival - Summer

9月13-16日 泛珠三角超级赛车节 - 秋季赛

September 13-16, Pan Delta Super Racing Festival - Autumn

2018 赛道英雄-贰

2018 Circuit Hero Two



参赛者及车手报名资格

ELIGIBLE COMPETITORS AND DRIVERS

参赛者:

Competitors:

- 车手可以以个人名义报名参赛，同时亦接受持有由监管机构发出的有效参赛执照的车队报名。
- Entries can be submitted by Driver as Competitor. Commercial Competitors that holding a current and valid "Competitor Licence" issued by their ASN(s) will also be accepted.

车手:

Drivers:

- 只接受中国内地、中国香港、中国澳门及中国台北的车手参加比赛。车手必须提供有效的身份证明文件（回乡证等）。
- Only drivers from Mainland China, Hong Kong China, Macau China and Chinese Taipei will be accepted. The valid identification document will be required.
- 中国车手须持有中国汽车摩托车运动联合会颁发的当年有效的场地汽车比赛执照。
- Mainland China drivers must hold a current and valid circuit competition licence issued by CAMF.
- 中国香港、中国澳门及中国台北车手须持有由监管机构所发出的当年度有效的国际C级或以上比赛执照及参赛同意函。
- Drivers from Hong Kong China, Macau China and Chinese Taipei must hold a current and valid International C grade or higher COMPETITION LICENCE and VISA authorizations issued by their ASN(s).
- 车手参赛时必须同时出示当年有效的医疗卡或医生证明。
- A driver must also be in possession of a current medical certificate of aptitude, either included on the competition license or on an attached document.
- 在2017或2018年度参加中国房车锦标赛的车手将不接受报名。
- Drivers in 2017 or 2018 China Touring Car Championship will not be accepted.

2018 赛道英雄-贰

2018 Circuit Hero Two



符合资格的参赛车辆

ELIGIBLE CARS

- 只接受在2006年1月1日之后出厂的车辆，赛会具最终解释权。
- Only cars manufacture after 1st January 2006 will be accepted, the Organizer reserves the final text interpretation.

- Honda Civic -FD2,CL7, FN2接受报名参加比赛；
- Honda Civic - FD2, CL7, FN2 are accepted for application.

- Honda Integra DC5 Type-R不接受报名参加比赛。
- Honda Integra DC5 Type-R is not accepted.

2018 赛道英雄-贰

2018 Circuit Hero Two



组别： CATEGORY

A1组：（自然吸气发动机，排量不超过2700cc），发动机改装不限，波箱改装不限。
车重(连车手)：1125KG
如使用序列式波箱，则车重（含车手)为：1140KG.
排气分贝：不超过100分贝，5500转。

Class A1 : (Natural Aspirated Engine, Cylinder capacity not exceeding 2700 cc), Engine modification free, Gearbox ratio free.
Weighting (including driver) : 1125 KG.
When Sequential Transmission is used : Weighting (including driver) : 1140 KG.
Exhausted Sound Level : not exceeding 100 dba at 5500 rpm

A2组：（自然吸气发动机，实际排量为1800cc-2000cc），发动机改装不限，只可以使用单节气门，禁止使用序列式波箱。
车重（含车手）：1100KG
排气分贝：不超过100分贝，5500转。

Class A2 : (Natural Aspirated Engine, Cylinder capacity of 1800 cc - 2000 cc), Engine modification free, only single Throttle can be used, Sequential Transmission is not allowed.
Weighting (including driver) : 1100 KG
Exhausted Sound Level : not exceeding 100 dba at 5500 rpm

2018 赛道英雄-贰

2018 Circuit Hero Two



组别： CATEGORY

A3组：（自然吸气发动机，实际排量为1800cc-2000cc）发动机改装不限，只可以使用单节气门，波箱改装不限。
排气分贝：不超过100分贝，5500转。
所使用的发动机必须是原车出厂的型号并与生产商公布的数据一致。
本田型号各款车型及使用本田发动机之车辆均不接受报名。

Class A3 : (Natural Aspirated Engine, Cylinder capacity 1800 cc - 2000 cc), Engine modification free, only single throttle can be used, Gearbox modification free.
Exhausted Sound Level : not exceeding 100 dba at 5500 rpm
The engine used must be derived from the manufacturer model and identifiable from the manufacturer publish data.
All Honda car models and car with Honda engine is not accepted for application.

各组别前3名车手均可获得奖杯。
Trophies will be awarded to the drivers finishing the race in 1st, 2nd or 3rd positions for each class.

具体详情请参照2018 泛珠三角超级赛车节技术规则。
Details please refer to the 2018 Technical Regulations of Pan Delta Super Racing Festival.

2018 赛道英雄-贰

2018 Circuit Hero Two

赛程

SESSIONS

一次30分钟自由练习；

一次20分钟排位赛；

一回合12圈正式比赛。

1 x Free Practice (30 mins)

1 x Qualifying (20 mins)

1 x Race (12 laps)



具体详情请参照2018泛珠三角超级赛车节赛事规则

Details please refer to the 2018 Sporting Regulations of Pan Delta Super Racing Festival

2018 赛道英雄-贰

2018 Circuit Hero Two



报名流程及報名費用：

APPLICATION PROCEDURES AND ENTRY FEES :

参赛申请需在2018年1月1日至26日向赛事组织者提交。审核通过后，参赛者将收到赛事组织者发送的确认邮件。获得确认的参赛者需在规定的时间内填写官方报名表并交纳相应的报名费。

Application must be submitted to the Organizer for review between 1st - 26 January 2018. Once the application is accepted, Competitors will receive a confirmation email from the Organizer. The Competitor then have to submit the Official Entry form together with the Entry Fee as listed below.

报名费：

ENTRY FEE:

One event (单场) : RMB3,000

Full Season (全年) : RMB8,000

其他：

OTHER:

车队嘉宾证 *Team Guest Passes*

证件的购买及使用请参看赛事证件管理的相关事宜。

The terms of purchase and usage, please refers to management rule of race passes.

2018 赛道英雄-贰

2018 Circuit Hero Two



2018 车队商业推广合作套餐

3万(单场)	5万(单场)	10万(单场)	20万(单场)
Pit房(1间) 使用时间: 赛事周(周二至周日)	Pit房(1间) 使用时间: 赛事周(周二至周日)	Pit房(1间) 使用时间: 赛事周(周二至周日)	Pit房(1间) 使用时间: 赛事周(周二至周日)
模特手环2条	模特手环4条	模特手环4条	模特手环4条
车队名称注册	车队名称注册	车队名称注册	车队名称注册
赛事年鉴1页	赛事年鉴1页	赛事年鉴2页	赛事年鉴2页
车队宣传 (ZIC微信公众平台及相关网站报导)	车队宣传 (ZIC微信公众平台及相关网站报导)	车队宣传 (ZIC微信公众平台及相关网站报导)	车队宣传 (ZIC微信公众平台及相关网站报导)
	车队嘉宾证4张	车队嘉宾证4张	车队嘉宾证6张
	普通嘉宾证4张	普通嘉宾证6张	普通嘉宾证10张
	车队摄影证2张	车队摄影证2张	车队摄影证2张
	直道铁丝网广告1条 (10x1.3m)	直道铁丝网广告1条 (10x1.3m)	直道铁丝网广告2条 (10x1.3m)
		VIP品牌桌一围, 人证10张,车证5张	VIP房一间, 人证35张,车证15张
		赛道弯位广告位 (位置赛会指定安排)	赛道弯位广告位 (位置赛会指定安排)
		看台扶手栏广告1条 (10x0.9m)	看台扶手栏广告1条 (10x0.9m)
		赛事访问	赛事访问
		车队赛道拍照时段	车队赛道拍照时段
			商业区展位1个 (不多于50m ²)

合作联系:周强 0756-3621447 13702767179

2018 赛道英雄-贰

2018 Circuit Hero Two

联系方式

CONTACT

报名咨询请联系:

For inquiries, please contact us through the following:

- 电话 Tel: +86 756 3621447
- 邮箱 E-Mail: kirk@zic.com.cn; zicclub@zic.com.cn

